
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 20, 25. september 2024 (2023 - 
2025)/ Oslo/Olympiatoppen 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas, 
Ole R. Jørstad, Elisabeth Faret, Astrid Strandbu, Marco Elsafadi (bortsett f 
sakene 163, 164 og 165), Sebastian Henriksen, Mia Larsen Sveberg, Sara 
Stokken Rott, Åsmund Sæbøe, Astrid Uhrenholdt Jacobsen, Kristin Kloster. 
 
Meldt fravær: Magnus Nedregotten. 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup 
(referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 20 (2023-2025), 25. september 2024,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 157: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoll og referat 
 
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 18 (2023-

2025), 20.-21. august 2024.  
4. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 19 (2023-

2025), 10. september 2024.  
5. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 16. august 2024 til 

orientering.  
 
 
Sak 158: Oppfølging av vedtak på Idrettstinget 2023 og prosess frem mot 
Idrettstinget 2025 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte videre. 
 
Idrettsstyret ble forelagt en tidslinje for arbeidet med saker til idrettstinget 
2025. Det ble understreket at dersom idrettsstyret selv ønsker å fremlegge 
egne saker, så bør disse diskuteres i styret på et tidlig tidspunkt. Det var 
enighet om at det blir satt av tid til å diskutere dette på styremøte nr. 21 (2023-
2025), 9. oktober 2024. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren følge opp saken som fremlagt for 
idrettsstyret. 
 
 
Sak 159: Oppfølging av handlingsplan for en tryggere idrett og forebygging 
av kroppsmisnøye og spiseforstyrrelser i idretten 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Assisterende generalsekretær, Else-Marthe Lybekk, orienterte videre. 
 
På bakgrunn av handlingsplanen som ble presentert for idrettsstyret i sak 102 i 
styremøte nr. 11 (2023-2025), 20. mars 2024, legger Regjeringen opp til et 3-
årig krafttak mot spiseforstyrrelser og kroppsmisnøye i idretten. Krafttaket skal 
foregå innenfor rammen av NIF og ta utgangspunkt i idrettens egne vurderinger 
og behov.   
 
Regjeringen avsetter midler for årene 2024-2026 for å muliggjøre et slikt 
krafttak, og disse skal i sin helhet støtte opp om det arbeidet og de 



prioriteringer idrettsorganisasjonen selv legger opp til. Målet er å gi idrettens 
arbeid mot spiseforstyrrelser et ekstraordinært løft.   
 
Det statlige tilskuddet legger til rette for at NIF kan følge opp rapportens 
anbefalinger, herunder gi bedre mulighet for:   
 

• Koordinering og samhandling på tvers av organisasjonsledd og aktører   
• Kompetanseheving i organisasjonen   
• Rådgivning og oppfølging   

 
Det avsettes i tillegg midler til FoU for å følge krafttaket. 
 
Idrettsstyret fikk seg forelagt forslag til faglige prioriteringer innenfor hvert av 
de tre ovennevnte satsingsområdene. 
 
Idrettsstyret understreket at det blir viktig å forsøke å få flere departementer 
involvert i dette arbeidet, og at tematikken blant annet bør løftes av NIF i 
statsbudsjetthøringene høsten 2024.  
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret sluttet seg til den foreslåtte oppfølgingen av 
handlingsplanen, og ba generalsekretæren følge opp tildelingen fra 
Kultur- og likestillingsdepartementet og gjøre prioriteringer i henhold til 
den fremlagte handlingsplanen.   

2. Idrettsstyret skal, via generalsekretæren, holdes jevnlig oppdatert på 
status i dette arbeidet. 

 
 
Sak 160: Idrettsrådsutvalg – oppfølging av vedtak i sak 18.10 på idrettstinget 
2023 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Assisterende generalsekretær, Else-Marthe Lybekk, orienterte videre.  
 
Bakgrunnen for saken er vedtaket fra idrettstinget i 2023, hvor idrettsstyret ble 
bedt om å nedsette et representativt utvalg for å vurdere alternative former for 
finansiering av idrettsrådene. 
 
I sak 150 i styremøte nr. 18 (2023-2025), 20.-21. august 2024, ba idrettsstyret 
generalsekretæren om å legge frem forslag til sammensetning og mandat for et 
slikt utvalg. 
 
 
 



Følgende forslag til mandat ble fremlagt for idrettsstyret: 
Utvalgets arbeid skal bygge på arbeidet ledet av arbeidsgruppen for styrking 
av idrettsrådenes legitimitet og rolle i organisasjonen gjenført i 2020-2021, 
samt idrettsrådsundersøkelsen som vil bli presentert på anleggs- og 
idrettsrådskonferansen 19.-20. oktober, og innen 31. mars 2024 levere 
idrettsstyret en rapport med: 
 

1. En løypemelding med statistikk og vurderinger av måloppnåelse knyttet 
til i hvilket omfang idrettsrådenes mulighet til å disponere inntil fem 
prosent av LAM til drift og felles tiltak for idretten har blitt benyttet i 
2024. 

2. Vurderinger av organisasjonsnivåenes oppfølging av handlingsplanen for 
idrettsrådenes legitimitet og anerkjennelse, effekten av dette og behov 
for justeringer i handlingsplanen. 

3. En helhetlig evaluering av de nasjonale idrettsrådskonferansene 
gjennomført i 2022 og 2024. 

4. En anbefaling med vurderinger og konkrete tiltak* for ønsket og realistisk 
fremtidsbilde i et femårig perspektiv for idrettsrådenes finansiering, 
organisering og rolle i idretts-organisasjonen og deres respektive 
kommuner, som vil sikre idretten gode ramme-betingelser og 
gjennomslag i spørsmål relevante for idretten i landets kommuner. 

 
Følgende forslag til utvalgssammensetning ble fremlagt for idrettsstyret: 

• Erik Unaas, idrettsstyret, leder  
• Kjetil Bakke, leder Viken idrettskrets 
• [kretsleder ev. nestleder fra annen krets] 
• Iren Antonsen, leder Ullensaker idrettsråd  
• [styreleder idrettsråd] 
• [styreleder idrettsråd] 
• [styreleder idrettsråd] 
• [tillitsvalgt fra et særforbund] 
• Tom Svellet, leder for hovedutvalg for kultur i Innlandet fylkeskommune 

 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok forslaget til mandat for, og ramme for 
sammensetning av, utvalget som skal følge om vedtaket i sak 18.10 fra 
Idrettstinget i 2023.  

2. På bakgrunn av den vedtatte rammen for sammensetningen av utvalget 
ga idrettsstyret presidentskapet, i samråd med generalsekretæren, 
mandat til å bestemme utvalgets endelige sammensetning.  

3. Idrettsstyret skal, via generalsekretæren, holdes jevnlig oppdatert på 
status i arbeidet. 

 
 



Sak 161: Videre prosess rundt e-sport 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
Med ref. til vedtaket i sak 150 i styremøte nr. 18 (2023-2025), fremla 
generalsekretæren forslag til sammensetning og mandat for en arbeidsgruppe 
som skal følge den videre prosessen rundt e-sport i norsk idrett.  
 
Følgende forslag til mandat ble fremlagt for idrettsstyret: 

• Arbeidsgruppen skal søke organisatoriske og idrettslige avklaringer 
knyttet til etableringen av Olympic Esports Games og organisering av e-
sport under særforbund nasjonalt og internasjonalt. 

 
Følgende forslag til arbeidsgruppens sammensetning ble fremlagt for 
idrettsstyret: 

• Representant fra idrettsstyret: Ole Jørstad (leder) 
• Representant fra Norges Fotballforbund 
• Representant fra Norges Kampsportforbund 
• Representant fra Norges Golfforbund 
• Representant fra Norges Cykleforbund 
• Representant fra Vestland idrettskrets 
• Representant (-er) fra NIFs administrasjon: Tord Jordet/Per Tøien 

 
Dialogen med E-sportforbundet om spørsmål og formelle avklaringer knyttet til 
den forventede opptakssøknaden, skal i henhold til ordinære rutiner ivaretas av 
NIFs administrasjon. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok å nedsette en arbeidsgruppe som skal søke 
organisatoriske og idrettslige avklaringer knyttet til etableringen av 
Olympic Esports Games og organisering av e-sport under særforbund 
nasjonalt og internasjonalt.  

2. Idrettsstyret vedtok generalsekretærens innstilling til mandat til, og 
rammen for, sammensetning av arbeidsgruppen som skal følge opp 
arbeidet mot særforbundene.  

3. Arbeidsgruppen skal, via generalsekretæren, holde idrettsstyret jevnlig 
orientert om sitt arbeid. 

 
 
Sak 162: Revisjon av WADAs regelverk 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre. 
 



World Anti-Doping Agency (WADA) har igangsatt en revisjon av The World Anti-
Doping Code (WADC). Basert på innspill, vil WADA arbeide videre med 
forslagene, og vurdere eventuelle ytterligere høringsrunder innenfor 
avgrensede temaer, før endringene ferdigstilles og presenteres i desember 
2025. Ny WADC vil tre i kraft fra januar 2027.   
 
NIF har gjort dokumentene tilgjengelig for organisasjonen gjennom en 
høringsprosess, men har ikke fått innspill. NIF har også bedt om tilbakemelding 
fra Antidoping Norge på om det er endringsforslag som Antidoping Norge vil gi 
kommentarer til, og som også kan være relevante for NIF å vurdere å adressere 
i et høringssvar. NIF har hatt møte med representant for Antidoping Norge 
vedrørende de foreslåtte endringene.   
 
NIFs utøverkomité har anledning til å inngi egne høringssvar, og NIFs 
administrasjon vil bistå komiteen med dette dersom dette er ønskelig for 
komiteen. 
 
Vedtak: 
Vedtak i denne saken fattes i styremøte nr. 21 (2023-2025), 9. oktober 2024.  
 
 
Sak 163: Spillemiddelsøknad 2025 
Generalsekretæren innledet til saken.  
 
Seniorrådgiver Torstein Busland orienterte videre. 
 
Idrettsstyret fikk presentert den forutgående prosessen med 
Spillemiddelsøknaden for 2025. Det vil bli avholdt et møte med tillitsvalgte i 
særforbund og idrettskretser i slutten av september, hvor forslag til 
søknadssum og satsingsområder presenteres. 
 
Idrettsstyret vil vedta den endelige søknaden i styremøte nr. 21 (2023-2025), 9. 
oktober 2024. 
 
På bakgrunn av høringsprosessen i organisasjonen, er det generalsekretærens 
forslag at anleggsarbeid, forenkling, kompetanse i idrettslag og toppidrett 
gjennom Olympiatoppen skal være satsingsområder i spillemiddelsøknaden for 
2025. I tillegg skal økonomi som barriere fortsatt være en gjennomgripende 
satsing i søknaden. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok at «anleggsarbeid», «forenkling», «kompetanse i 
idrettslag» og «toppidrett gjennom Olympiatoppen» skal være 
satsingsområder i spillemiddelsøknaden for 2025. 



2. Samtidig skal økonomi som barriere fortsatt være en gjennomgripende 
satsing i årets spillemiddelsøknad. 

 
 
Sak 164: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
IOC-styremedlem og medlem av idrettsstyret, Kristin Kloster, orienterte 
om prosessen knyttet til valg på ny IOC-president.  
 
Idrettspresidenten, 1. visepresident og leder av NIFs styresekretariat, 
orienterte idrettsstyret om viktige saker som ble diskutert under årets 
Nordiske idrettsledermøte 19. og 20. september 2024 i København, 
herunder blant annet: 

• Utøvernes rolle i idrettsdemokratiet 
• Erfaringer fra OL/PL i Paris 
• Erfaringer fra Sveriges OL/PL-prosess 
• Det nordiske bærekraftssamarbeidet 
• Menneskerettigheter og store internasjonale arrangementer 
• Valg på nytt styre i IPC, EPC og EOC 

 
b) Status – Krafttak for mangfold 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med krafttak 
for mangfold i norsk idrett, herunder om: 

• Støtten til særforbund 
• Erfaringsinnhenting fra pilotprosjekter 
• Indikatorarbeidet på sosiale og kulturelle barrierer 
• Erfaringskonferanse januar 2025 

 
c) Status - økonomi som barriere 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om oppfølgingsarbeidet på 
økonomi som barriere knyttet til følgende: 

• Fritidserklæringen 
• Nye data fra inkluderendefritid.no 
• Forslag til fritidskortordning for Oslo kommune 

 
d) NIF som nasjonal paralympisk komité 

Assisterende generalsekretær Else-Marthe Lybekk orienterte i saken. 
 
Det ble gitt en tilsvarende orientering om NIFs rolle som nasjonal 
olympisk komité i sak 153c) i styremøte nr. 18 (2023-2025), 20. og 21. 
august 2024. 
 
Idrettsstyret fikk en orientering om Den internasjonale paralympiske 
komités (IPC) rolle og struktur og NIFs rettigheter og plikter som 



medlemsorganisasjon under IPC. Det ble også orientert om IPCs 
fremtidige organisering og om forholdet mellom IPC og IOC. 

 
e) OL/PL 2024 – evaluering 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om Olympiatoppens evaluering av 
OL og Paralympics. 
 
Evalueringen etter Lekene i Paris blir gjennomført som parallelle løp for 
hhv. OL og Paralympics, og den vil i hovedsak gjelde gjennomføringen.  
 
I tillegg vil de ulike deltakende idrettene gjennomføre egne evalueringer. 
 
I løpet av høsten 2024 vil Olympiatoppen gjennomføre en 
gjennomgang/kartlegging med hvert enkelt sommerforbund/gren de har 
samarbeidsavtale med, for planlegging av kommende olympiske- og 
paralympiske syklus. 

 
f) Idrettsgallaen 

Leder kommersiell forretningsutvikling i NIF, Rune Midthaug, orienterte i 
saken. 
 
Idrettsgallaen er et samarbeid mellom NRK, Norsk Tipping og NIF, og 
partene har en avtale som gjelder gjennomføring av arrangementet frem 
til og med 2027. 

 
Idrettsgallaen har et eget arrangementsstyre, ledet av Erik Skarrud fra 
NRK. NIF er representert i styret med to personer. Styret har fokus på 
videreutvikling av gallaen, og jobber per tiden med ulike sentrale 
problemstillinger i den forbindelse. 
 
Den neste idrettsgallaen avholdes 4. januar 2025 i Trondheim Spektrum, 
og planen er at idrettsgallaen skal tilbake til Hamar i 2026. 

 
g) Ledersamling 14. november 2024 

Leder i organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte i 
saken. 
 
Idrettsstyret fikk presentert forslag til hvilke temaer som skal stå på 
agendaen for årets ledersamling, og gav sine innspill på dette. 

 
h) Revidering av idrettens retningslinjer om alkohol 

Generalsekretæren orienterte i saken. 
 



Som oppfølging av idrettsstyrets vedtak i sak 148 i styremøte nr. 18 
(2023-2025), 20. og 21. august 2024, har generalsekretæren startet 
arbeidet med å forberede en revisjon av idrettens retningslinjer om 
alkohol. 
 
Det er ønskelig først å avklare noen rammer for arbeidet; dette gjelder 
særlig hvilken myndighet idrettsstyret har til å sette begrensninger for 
organisasjonsledd i norsk idrett når det gjelder servering av alkohol til 
publikum på idrettsarrangement. 
 
Administrasjonen har parallelt med dette startet et arbeid med å hente 
inn relevante erfaringer og problemstillinger til revisjonsarbeidet. 
Generalsekretæren vil presentere en prosessplan for revideringen av 
retningslinjene på et senere idrettsstyremøte. 

 
i) Kompensasjonskomiteen 

Medlem av NIFs kompensasjonskomité, Liv Bentzen, orienterte 
idrettsstyret om komiteens beslutninger knyttet til fastsatte honorarer 
etc. for idrettsstyret for 2024. 
 
Fastsettelsen av styrehonorar etc. for idrettsstyret er overlatt til  
Kompensasjonskomiteen ihht. instruksen som ble gitt på idrettstinget i 
2023. 
 
Komiteens vurderinger og konklusjoner vil offentliggjøres i Åpen Time og 
på NIFs hjemmesider. 
 

 
165: Eventuelt 

• Styremøter 2025: 
Generalsekretæren vil se nærmere på muligheten for å avholde et av 
vinterens/vårens styremøter i Stavanger. 

• Status på det digitale arbeidet i NIF: 
Generalsekretæren gav idrettsstyret en orientering knyttet til arbeidet i 
NIF Digital. 

 
 

 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 26. september 
2024. 
 
Neste ordinære styremøte er 9. oktober 2024. 
 


